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1. B. Godkendelse af referat  

Referat af møde 1 -17 godkendt, referat af ekstraordinært møde 30.1.17 godkendt. 

2. O. Meddelelser 

 

Opfølgning fra sidste møde 

 

 Overflytning mellem BA og Diplom er sket som det plejer på grund af den sene udmelding af 

ændringen med ansøgning via DANS fremadrettet. Fremadrettet medtages dette i orienteringen af 

diplomstuderende. 

 Ændring af bekendtgørelsen om dobbeltuddannelse på samme niveau 

 Klage over planlægningen af MOE1 er blevet behandlet af skolen.  

 CTPP har dannet grupper uden de store problemer. 

 Tæt på at have modtaget alle semesterevalueringsrapporter fra F16 som forlangt af skolen. 

 Semesterbeskrivelserne kommer på dagsordenen til semestergruppemøder. Forventningsafstemning 

omkring eks. eksamensform mv. LFT orienterer studiesekretærer. 

 

Aftagergruppemøde. 

 Godt møde med godt input. 

 GSD 

o Titlen er ikke retvisende for uddannelsens indhold. Titlen skal beskrive indhold. 

o Man skal være opmærksom på, hvad toningen i titlen fortæller både studerende og aftagere.  

Tilstede: Jens H. Andreasen, Jens Chr. M. Rauhe, Louise Jensen (indtil kl 13.12), Jesper Mortensen 
(indtil kl 13.12) Thore Mejlholm, Esben Okholm Larsen, Torben Ole Andersen, Vincent Harpøth, 
Thomas D. Brunø 
Referent: Lea Fransson Thiesen. 
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o Kursustitler bør også overvejes ift. Uddannelsens overordnede titel.  

o Hvorfor udbydes samme uddannelse ikke på flere campusser? Udnyttes synergieffekten af tre 

campusser optimalt?  

o Spændende indhold. Der bør arbejdes videre på omlægning fra Cand.tech. til Cand.polyt.  

o Pas på at titlen ikke afspejler et buzzword, som hurtigt forældes. Robotter er måske in lige nu, 

men hvad med på sigt?  

o Søger man at få en beskrivende titel eller er det bare marketing? Foretrækker titlerne: 1. 

Intelligent Manufacturing and Robotics eller 2. Smart Manufacturing. Titel 1 og 2 er brede og 

favner meget. Titel 3. Autonomous Systems eller titel 4. Autonomous Systems Engineering er 

mere ingeniørtunge og måske ikke særligt præcise i forhold til kurserne. SN hælder mest til 

titel med manufacturing og robotics i, uden buzzwords som smart og intelligent indblandet, 

disse bliver hurtigt forældet.  

 Referat endnu ikke færdigt. 

 

Aftagerpanelmøde 

 Generel diskussion af uddannelsesporteføljen og reduktion af den. Indhold af uddannelserne, dybde 

contra bredde. 

 Diskussion af effektivitet og frafald og hvad der bliver gjort i forhold til disse. 

 Diskussion af kandidaternes ikke-faglige kompetencer. 

 

Møde om uddannelseskvalitet og institutionsakkreditering 

 Oplæg om uddannelseskvalitet. 

 Studienævnenes opgaver i kvalitetssikringen.  

 

Studierådsmøde 

 Frafaldsanalyser. 

 Budget 2017, fokus på Engineering fakultet, mere robust uddannelsesportefølje, minus 10 

uddannelser. Mål om vækst i STÅ på 4,5 %. 

 Bemanding (trilaterale møder) med skoleleder, studieleder, SN formand. 

 Retningslinjer for brug af videokonferenceudstyr til undervisning. 

 Kandidaters kompetenceprofiler kan være uklar for aftagere. 

 Der arbejdes på nye former af PV vejledningen på første studieår. 

 

Nyt 

 Krav om matematik på C-niveau på CT uddannelserne. 

 Stop for optag 1/2 ved vinteroptag og ikke 15/2 som nu. 

 Justering af begrænsning af dobbeltuddannelse.  

 Utilfredshed med evaluering af kursus skrevet til kursusholder. Studerende har ikke ønsket at klage 

officielt over det.  

 Studerende fra GBE4 mener de skulle have økonomisk støtte til udskrivning af 

undervisningsmateriale.  

 Udmelding i ordentlig tid om planlagte lukninger af laboratorier til de studerende. JMR tager med 

videre til institutleder. 

 Notat om studieaktivitet og optagelsestal på fakultetet.  

 Udskrivning pga. manglende dispensation forventet for den studerende. 

 Klage over PV 
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3. D. B. Særlige studentersager 

Workzone 2017-601-14829: Rykket for ekstra dokumentation flere gange, har ikke indsendt 

yderligere som udbedt. Udskrives. 

Workzone 2017-601-14830: manglende dok ikke indsendt, og mangler også en anden 

dispensationsansøgning der skulle indsendes senest i dag. Udskrives. 

Workzone 2017-601-14831: 5. forsøg. Angiver samme begrundelse som hun fik 4. på baggrund af - 

manglende info om et af eksamensforsøgene - kan ikke bruges igen. Afslag. 

Workzone 2017-601-14832: 4. forsøg, blev rykket for revideret ansøgning 1.2. ingen særlige 

omstændigheder, forkert prioritering. Afslag. 

Workzone 2017-601-14833: It problemer ikke særlig årsag ej heller mangler inden for fagligheden, 

afslag. 

Workzone 2017-601-14834: 4. forsøg. Sygdom i nærmeste familie under første forsøg hvor den 

studerende udeblev. Får dispensation. 

Workzone 2017-601-15222: Særlig omstændighed, belastningsreaktion. Får dispensation. 

Workzone 2017-601-14835: 4. forsøg. Afslag. Skal opsøge eksamensdatoer på rette sted, moodle 

rum, tilmelde sig kursusrum. Mundtlig kommunikation kan misforstås. 

Workzone 2017-601-14836: 4. forsøg. Studerende siger han var syg i perioden mens lægen siger at 

det er noget patienten har oplyst den 7.2, flere uger efter den påståede sygdom. Erklæringen kan 

derfor ikke ligges til grund. Undervisers erklæring kan ej heller ikke ligges til grund da studieegnethed 

ikke må medtages i vurdering. Afslag. 

Workzone 2017-601-14837: 5. forsøg. Tidligere kendt sygdom, eksamensangst ikke længere særlig 

årsag, men et kendt vilkår der skal planlægges ud fra. kunne have meldt fra hvis ikke klar / syg til 

eksamen. Afslag. 

Workzone 2017-601-14838: 4. forsøg x 3. Dispensation gives grundet ekstraordinære familiære 

forhold i perioden, og der skal laves en studieplan. 

 

4. D. B. Udmeldelsesbegrundelser 2016 

Det er svært at drage sikre konklusioner. Det mest gennemgående er forkert valg af uddannelse og at 

niveauet er for højt. Overgang til anden uddannelse er oftest til et lidt lavere niveau. Tydeligere 

kommunikation om indhold og niveau kunne være et forslag til forbedring. Understøttelse af gode 

studievaner kunne være en anden forbedring. 

 

5. D. B. Censorudvalgets forslag til ændringer til det eksisterende censorsystem 

Studienævnet har diskuteret dokumentet. Ingen særlige kommentarer.  

 

6. D. Forslag til kommende punkter 

Kvalitetssikring af semesterbeskrivelser. Fremlæggelsesseminarer/vidensdeling for hvert semester. 

 

7. D. O. Eventuelt 

Lasse Bror Rosing er valgt til næstformand af de studerende i studienævnet. 

 

 
B – beslutningspunkt 
D – diskussionspunkt 
O – orienteringspunkt 
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